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"Brak konsultacji społecznych", "Nie chcemy pełnych ekranów", "Precz z głupimi
przepisami Unii", a nawet "Getto było w Warszawie, nie chcemy go w Iławie" - tabliczki z
takimi napisami mieli ze sobą mieszkańcy ulicy Nowomiejskiej w Iławie, którzy dziś rano
protestowali przeciwko instalacji wzdłuż linii torów kolejowych nieprzezroczystych ekranów
dźwiękochłonnych, które zasłonią im widok na Mały Jeziorak. Mimo siarczystego porannego
mrozu zebranie trwało około godziny. Ponieważ nie pojawili się ani robotnicy ani inni
przedstawiciele wykonawcy lub inwestora, kolejny protest jest zaplanowany na jutrzejszy
(sobotni) poranek.

Dziś (w piątek, 5 grudnia) o godzinie 7:00 na ulicy Nowomiejskiej w Iławie rozpoczął się protest
mieszkańców Gajerka, którzy obawiają się, że wykonawca inwestycji zainstaluje wzdłuż biegnących
w pobliżu drogi torów kolejowych nieprzezroczyste ekrany dźwiękochłonne, które odetną ich od
widoku na jezioro. Uczestniczyło w nim około dwudziestu osób, w tym radny minionej już kadencji
2010-2014, Roman Przybyła, który sam mieszka na Gajerku i walczy o to, by ta część miasta nie
została odizolowana od walorów przyrodniczych poprzez montaż ekranów. Protestującym
towarzyszyli również Ewa Jackowska oraz Janusz Zaborowski, radni miejscy nowej kadencji (oboje z
KWW Adama Żylińskiego).



Protest zakończył się po około godzinie, bo nie pojawili się robotnicy (ani żadni inni przedstawiciele
wykonawcy lub inwestora). Według nieoficjalnych informacji, montaż całkowicie nieprzezroczystych
ekranów wzdłuż ulicy Nowomiejskiej ma odbyć się 5 lub 6 grudnia.

- Będziemy cały czas obserwować sytuację i nie dopuścimy do tego, by pełne ekrany zostały tu
zamontowane - mówili protestujący, odchodząc do domów. - Jutro (w sobotę, 6 grudnia) rano znów
się tutaj zbierzemy, być może wykonawca będzie chciał rozpocząć montaż.  

Jeden z protestujących powiedział nam, że próbował na własną rękę kontaktować się z
przedstawicielami PKP PLK, by uzyskać informacje w tej sprawie.

- Z nieoficjalnej rozmowy z wysoko postawioną osobą dowiedziałem się, że pełne (a więc zasłaniające
nam cały widok) ekrany zostały już zakupione, a na nowe, nieprzezroczyste, nie ma pieniędzy -
 powiedział.

Wiadomo również, że trwają negocjacje pomiędzy iławskim ratuszem a PKP PLK w sprawie
możliwości sfinansowania przez lokalny samorząd paneli przezroczystych.

Do sprawy wrócimy.

Fot. Info Iława

W proteście, który odbył się w piątek (5 grudnia) rano uczestniczyło około dwudziestu mieszkańców
ulicy Nowomiejskiej w Iławie.

Fot. Info Iława. Mieszkańcy sprzeciwiają się ekranom, bo ich montaż odetnie ich od największego
przyrodniczego waloru Iławy, Jezioraka. 
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